

《单词百科:augmentation是什么意思?augmentation怎么发音?augmentation的解释和用法》

英语单词augmentation是什么意思?augmentation怎么读?augmentation怎么发音?简答网为您整理了augmentation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



augmentation怎么读

augmentation的读音:[: men'te n]

augmentation的意思

1、n.扩大;增大;增加物;主题延长;

augmentation的相关词组

1、passive augmentation 无源增大回波(指增大目标的反射能力);

- 2、augmentation ratio 加力比;
- 3、lift augmentation 升力增大, 增升;
- 4、flame augmentation 火焰加强;
- 5、control augmentation 控制[操纵]增稳;
- 6、deposit augmentation 存款增大;
- 7、reheat augmentation 复燃加力;
- 8、water augmentation 喷水加力;
- 9、damping augmentation 改善减震, 提高减震能力(指用人工设备);
- 10、feel augmentation 感力增加;
- 11、power augmentation (发电)功率增大;
- 12、air augmentation 送气加力(通过输送空气使燃料燃尽而增加推力);
- 13、thrust augmentation 推力增大;加力;

augmentation的近义词

- 1、accession n.增加;就职;增加物;(对同盟、国际条约等的)正式加入;
- 2、addition n.加, 增加, 附加;[数]加法;增加的人或事物;
- 3、amplification n.扩大;发挥;振幅;放大率;
- 4、ascent n.上升;登高;上坡;追溯;
- 5、enlargement n.放大;放大物;放大的照片;

augmentation的反义词

- 1、diminution n.减小, 减少, 缩减;

augmentation的双语例句

1、 Objective : To provide measuring methods and a quantity index for alveolar ridge augmentation at mandibularposterior area.

目的: 为下颌后牙区牙槽嵴增高术提供临床测量方法及定量指标.

2、 Objective : To provide a quantity index for alveolar ridge augmentation at mandibular posterior area.

目的: 为下颌后牙区牙槽嵴增高术提供定量指标.

3、 Central pressure and augmentation index (AIX, a measure of systemic stiffness) were determined.

反映大动脉硬化的参数为反射波增强指数 (AIX) .

4、 This invention relates generally to a lift augmentation system for an airframe.

本发明总体涉及一种用于飞行器机体的提升力增大装置.

5、 Breast augmentation by transplantation of adipose tissue-derived stem cells was featured in The Wall Street Journal.

隆乳移植脂肪组织源性干细胞是精选华尔街日报.

6、 The financial burden which originates from rapid augmentation of senior high schools makes cost-sharing inevitable.

我国普通高中的快速发展,使教育成本分担成为一种缓解财政压力的选择.

7、 Objective To conclude the experience on polyacrylamide hydrogel (PAM-HG) injection for augmentation mammoplasty in 18 cases.

目的聚丙烯酰胺水 凝胶 注射隆乳18例经验总结.

8、 Objective To study the issues related to surgical removes of polyacrylamide hydrogel injection for augmentation mammaplasty.

目的:探讨与聚丙烯酰胺水凝胶注射隆乳物取出术相关的问题.

9、 Learn the craft of spell augmentation with the new Inion profession.

增加新的商业技能:抄写师.

10、Chin augmentation with autogenous mandibular bone is an ideal method for genioplasty.

结论 自体下颌骨移植隆颏,无排异等不良反应,移植骨块与颏部能牢固愈合,术后效果满意,是一种理想的颏部美容手术方法.

11、 Objective To investigate the diagnostic value of ultrasonography in acute mammitis after injection augmentation mammoplasty.

目的探讨超声对注射式隆乳术后哺乳期急性乳腺炎的诊断价值.

12、 Methods: We summed up the ultrasonographic characteristics of lactation acute mammitis after injection augmentation mammoplasty.

方法总结注射式隆乳术后哺乳期急性乳腺炎患者的超声声像图特点.

13、 Objective To investigate the ultrasonographic value in lactation complications after injected augmentation mammaplasty (IAM).

目的探讨超声在诊断注射式 隆 乳术后哺乳期并发症的价值.

14、 Objective To evaluate the relationships between retromammary space and complications augmentation mammaplasty with injection.

目的探讨乳腺后间隙与注射式隆乳并发症的关系.

15、 Objective To explore the treatment of capsular contraction after augmentation mammaplasty with mammary prostheses.

目的探究隆乳术后包膜囊挛缩的手术治疗方法.

16、 To have augmentation mammaplasty if our breast are small or not good shape?

如果胸部小或者形状不好,我们需要做丰胸手术 吗 ?

17、 Objective To reduce the complications of augmentation rhinoplasty with silicon and improve the effect of rhinoplasty.

目的为了减少固体硅胶假体隆鼻手术并发症,提高隆鼻手术效果.

18、 Objective To discuss the characteristics and methods of augmentation rhinoplasty for patients with thin skin.

目的:探讨鼻部皮肤菲薄者隆鼻术的特点和方法.

以上是简答网为您整理的augmentation怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于augmentation的用法、augmentation的释义、augmentation的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/augmentation>

